

《单词百科:micro-organisms是什么意思?micro-organisms怎么发音?micro-organisms的解释和用法》

英语单词micro-organisms是什么意思?micro-organisms怎么读?micro-organisms怎么发音?简答网为您整理了micro-organisms的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



micro-organisms怎么读

micro-organisms的读音:[mɪk'rəʊ'ɔ:ɡənɪzəmz]

micro-organisms的意思

1、n.微生物(micro-organism的名词复数);

micro-organisms的相关词组

1、living organism 生活有机体;

- 2、micro technology 微量学技术
- 3、micro bus 小型巴士;
- 4、autotrophic organism 自养生物;
- 5、borderline organism 边界微生物;
- 6、benthonic organism 底栖生物;
- 7、benthic organism 底栖生物;
- 8、micro beaker 微烧杯;
- 9、cybernetic organism 生控体系统;

micro-organisms的双语例句

- 1、Recombinant BCG vaccine is a new type of vaccine of micro organisms.

重组BCG疫苗是一种新型微生物疫苗.

- 2、Innate immunity recognizes invading micro-organisms and triggers a host defence response.

先天性免疫识别侵袭的微生物,引起宿主防御反应.

- 3、These are the cells that directly attack and kill micro-organisms.

这些细胞可以直接攻击和杀死微生物。

- 4、They act at least a temporary block to DNA synthesis in micro-organisms.

它们在微生物中至少对DNA合成起暂时性的阻止作用.

- 5、Soil micro-organisms constitute a diverse and ubiquitous group of organisms.

土壤微生物是由完全不同的和无孔不入的有机体类群所组成.

- 6、The cooking sterilized the meat-that is, it killed the micro-organisms.

烧煮使肉消了毒,也就是说杀死了微生物.

7、These compounds are relatively easily attacked by micro-organisms in the soil.

这类化合物容易为土壤中微生物所侵蚀.

8、There are two possible contaminants: pathogenic micro-organisms and hazardous chemicals.

有两种可能的污染源: 致病的微生物,有毒的化学制品.

9、Meropenem is a carbapenem antibacterial agent that has antimicrobial activity against gram-negative, gram-positive and anaerobic micro-organisms.

美罗培南是一种对格兰氏阴性、格兰氏阳性和厌氧细菌有抗菌活性的抗菌药.

10、The natural decomposition of organic matter by micro-organisms or fermentation of a class of fertilizer.

天然有机质经微生物分解或发酵而成的一类肥料.

11、Deep UV Light inside the machine sterilizes micro-organisms that pass through.

深频紫外线清理经过设备内的微生物.

12、The study of micro-organisms is known as microbiology.

微生物的研究被称作微生物学.

13、They act as at least a temporary block to DNA synthesis in micro-organisms.

它们在微生物中至少对DNA合成起暂时性阻止作用.

14、As a physical and biochemical barrier to infection, epithelial surfaces prevent the entry of micro-organisms.

作为物理和生化障碍,感染, 上皮表面防止入境的微生物.

15、Ironically, enzymes in yeast micro-organisms helped produce it in the first place.

有意思的是, 酵母菌微生物体内的酶首先促进自身的生长.

以上是简答网为您整理的micro-organisms怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助. 查看更多关于micro-organisms的用法、micro-organisms的释义、micro-organisms的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/micro-organisms>

